
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 11.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 30. 8. 2007 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 30. 8. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

           

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ.  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Gerhardtová Lívia – účtovníčka obce, 

Ondrej Šuba – pracovník obce,  Mátyus J. – riaditeľ VPS, Holop F. –riaditeľ MKS, Ďurika T. 

– náčelník OP, Ing. Hengerics Gabriel – správca ŠH a pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel.  

 

Nakoľko poslanci iný návrh  do  programu jednania nemali, p. starosta dal hlasovať 

o predloženom programe jednania 11. zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil:p. Molnára, Ing. Miškoviča  

Do návrhovej komisie boli zvolení: Mgr. Holková, p. Mládenczová, p. Haris Zoltán  

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 6. 2007 

      3  Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za 1. polrok 2007 

      4. Správa o hospodárení a činnosti VPS Nesvady za I. polrok 2007 

5. Správa o hospodárení  MKS Nesvady za I. polrok 2007 

6. Rôzne: 

- Ústna informácia o stave organizačného zabezpečenia podujatia Nesvadské dni 2007 

- Schválenie aktualizácie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady 

- Návrh rozpočtu na dodávku a montáž elektrickej požiarnej signalizácie pre Športhotel  

   v Nesvadoch 

- Schválenie poradovníka na uvoľnený byt v 27 b.j. 

- Predaj obecného pozemku pre firmu Prospect, spol. s r.o. Nové Zámky 

- Združenie Nesvadských rybárov – žiadosť o vrátenie finančných prostriedkov 

- Výkup pozemku pri starom vrte 

       7. Všeobecná rozprava a interpelácia poslancov 

       8. Návrh na uznesenie 

       9. Záver 

 

 



J e d n a n i e :  

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: prednosta OcÚ 

- financovanie vrtu- úver z Dexia banky, v rámci financovania treba vytvoriť stredisko, 

ktoré bude platcom DPH – je tu možnosť vrátenia DPH, ktoré bude vrátené na 

splatenie úveru 

- týmto aj stredisko Športhotel bude platcom DPH, čo z časti navýši ceny ak chceme 

dodržať súčasnú finančnú úroveň 

- vybudovanie inžinierskych sietí pre priemyselný areál je financované z rozpočtu obce 

- stav projektu ihrisko s umelým povrchom – neboli sme úspešní 

- kosenie sa vykonáva k Nesvadským dňom 

- OP pracovala s obmedzeným režimom – zákroky pri výtržnosti , rušenie nočného 

kľudu,  

-    v Aňale bolo odovzdané detské ihrisko, došlo ku krádeži časti šmýkačky 

- ostatné úlohy sú plnené priebežne 

- p.Miškovič – zo strany občanov boli sťažnosti na výskyt buriny – ambrózia - alergia 

- čo je s pasienkami, ktoré sa dali do prenájmu 

- k detskému ihrisku v Aňale navrhuje dať osvetlenie, lebo bola ukradnutá časť 

šmýkačky 

- p. Luca – môžeme kosiť len tie pozemky, ktoré sú naše, v intraviláne bude vyzvaný 

správca, aby pokosil burinu 

- čo sa týka pasienkov, Agrorent bude vyzvaný, či nemá záujem o tieto pasienky 

- vyslovil ľútosť, že hneď bola zničená šmýkačka 

- p. starosta – vyzval občanov, aby aj oni prispeli ku koseniu trávy v obci, lebo občania 

nemôžu čakať, že všetko pokosia občania zaradení do aktivačných prác 

- občania Aňale boli vyzvaní, aby dohliadli na nepovolené skládky odpadu 

- informatívna správa a vytvorenie samostatného strediska  
Iné dotazy a pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 6. 2007 

          Predkladá: prednosta OcÚ 

          - priložená k zápisnici 

-p. starosta – za prvý polrok je čerpanie prijateľné 

- komisia finančná doporučuje správu schváliť 

Pretože zo strany poslancov pripomienky a dotazy k predloženej správe nedozneli, p. starosta 

dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      3. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za 1. polrok 2007 

          Predkladá: hlavná kontrolórka obce 

          - priložená k zápisnici   

- mesačne kontrolované príjmy a výdavky pokladnice obce,  nedostatky zistené neboli 

- v prísp. org. a rozpočt. org. boli vykonané kontroly na hospodárenie s prostriedkami 

rozpočtu, nedostatky zistené neboli  

Ing. Takács – či zmluvy na dotácie sa vzťahujú len na športovcov a či ostatné organizácie sú 

financované zmluvne 

p. starosta – všetky dotácie sú poskytované zmluvne, nielen schválením OZ.  



Pretože viacej dotazov k predloženej správe neodznelo, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      4. Správa o hospodárení a činnosti VPS Nesvady za I. polrok 2007 

          Predkladá: riaditeľ VPS 

          - priložená k zápisnici 

p. Molnár – aký je stav okolo kúpy viacúčelového vozidla pre VPS 

p. starosta – boli snahy o kúpu auta, ale finančne to vychádza vyššie ako je plánované 

- prípadne sa zvažovala kúpa použitého auta 

- čakalo sa, ako na tom bude obec s dotáciami a potom sa kúpa môže realizovať na jeseň 

P. starosta na záver dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5. Správa o hospodárení  MKS Nesvady za I. polrok 2007 

     Predkladá: riaditeľ MKS 

     - priložená k zápisnici 

- p. Holková navrhuje správu schváliť v predloženom znení a požiadala riaditeľa MKS, aby 

v krátkosti informoval o obsahu predloženej správy občanov sledujúcich priame vysielanie 

zasadnutia obecného zastupiteľstva 

- p. Holop – výdavky aj príjmy MKS sa zvýšili, lebo bolo organizovaných viac akcií, ako    

  predošlé roky 

- vyzdvihol vysokú úroveň výstav obrazov vo vestibule  

- pochvalu dostali aj od okresnej knižnice 

p. Molnár – žiada o pokus na vytvorenie hudobného popoludnia počas víkendov v areáli 

kultúrneho domu resp. na námestí pred obecným úradom 

-navrhuje vydať Nesvadské noviny 

p. Takács – chváli organizáciu výstav a kritiku vyslovuje na zastaralé počítače v MKS 

- chváli aj vydanie programového letáku v obci 

p.Holop – plánuje nakúpiť výpočtovú techniku na konci roka podľa vývoja finančnej situácie 

  

 Viacej dotazov a pripomienok zo strany prítomných neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Rôzne:  

 

- Informatívna správa  o stave organizačného zabezpečenia podujatia Nesvadské dni  

   2007 

   Predkladá: Mgr. Holková 

   - priložená k zápisnici 

p. Holková – ústne aj písomne informuje o programe – doplnený je program o skupiny, ktoré 

prijali pozvanie – 3 skupiny budú tvoriť rockový koncert /z Budapešti, Komárna a Nesvád/ 

- galaprogram sobota- prvá časť mažoretky, potom skupina zo Szentivánu, Nových Zámkov 

a program ukončí dychovka Májovanka z Holíča 

- nedeľa – vystúpi Csemadok , vyhodnotenie súťaže najkrajšia predzáhradka, potom sú 

hudobné programy 

- sú zabezpečené rôzne programy pre deti – nafukovacie zámky, maľovanie na tvár detí, ručné  

   práce 

- úlohy budú ešte konkretizované, preto komisia  bude zasadať na budúci týždeň 



p. starosta – boli rozoslané pozvánky na Nesvadské dni, čaká sa na avízo zo strany hostí 

- je pripravené pódium s plachtou na program  

p. Miškovič – žiada občanov o úpravu okolia domov, nielen z príležitosti Nesvadských dní 

a vyhlásenej súťaže 

- žiada o uverejnenie Nesvadských dní aj v regionálnej tlači a televízii 

- žiada, aby sa zistilo, či neprídu na Nesvadské dni aj iné, ako tradičné atrakcie/ kolotoče, 

a netradičné atrakcie, viď ako v Kolárove/ 

p. starosta – v okolí sa v dobe Nesvadských dní koná veľmi veľa podujatí obdobného 

charakteru, preto je problém získať ich pre Nesvady 

p. Holop – vyzýva všetkých mladých, aby sa zúčastnili rockového koncertu 

p. Becse- nie je jasné z pozvánky, kedy bude kladenie vencov – treba upresniť 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Schválenie aktualizácie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Nesvady 

Predkladá: prednosta OcÚ 

- priložený k zápisnici 

p. starosta – je vypracovaný a prehodnotený program rozvoja obce z roku 2004 a preto sa 

musel aktualizovať- mali by tam byť akcie, ktoré sa budú realizovať v najbližšej budúcnosti, 

v rokoch 2007-2013 

- musel sa zapracovať aj finančný plán, ktorý doteraz nebol vypracovaný 

- v rokoch od  2007 do 2013 tam musia byť akcie plánované z EU fondov – je to však projekt 

otvorený, preto sa k nemu môžu vyjadriť aj poslanci a predložiť doplňujúce podnety 

p. Miškovič – komisia výstavby doporučuje plán schváliť v predloženom znení, prípadne 

aktualizovať priebežne 

p. Takács – či je nejaká súvislosť medzi firmami, ktoré vypracovali aj nový aj predchádzajúci 

projekt, nie sú aktualizované štatistické údaje , tie sú z roku 2003 

- vidí protirečenie v pôsobení poľnohospodárstva v obci 

- rekonštrukcia zdrav. strediska- prečo je to priorita  

p. starosta – boli použité materiály z r. 2004, pretože z nich sa vychádzalo pri tvorbe 

- priorita zdravotníctva je zateplenie zdrav. strediska – je to len ten jeden projekt z oblasti 

zdravotníctva 

p. prednosta – bude to priebežne aktualizované, v zmysle platných zákonov a predpisov 

p. Holop S. – ako sa vyberá firma, ktorá vypracováva program rozvoja obce 

- navrhuje inkubátorový dom v Nesvadoch, ktorý by pomáhal začínajúcim živnostníkom 

- navrhuje zaradiť aj bývalé ihrisko Slávie na Hollého ul. č. 6 

p. starosta – s vybranou firmou má obec dobré skúsenosti, finančne je tiež vyhovujúca 

a projekty, ktoré doteraz vypracovali obci boli väčšinou úspešné 

- o inkubátorovom dome získame ešte ďalšie informácie a pokúsime sa zapracovať do 

budúcich plánov 

   nedostatky máme najmä vo vypracovaní finančnej analýzy projektov 

- budeme monitorovať firmy, ktoré takéto projekty vypracovávajú 

Nakoľko viacej pripomienok a dotazov zo strany prítomných neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh rozpočtu na dodávku a montáž elektrickej požiarnej signalizácie pre Športhotel  

   v Nesvadoch 

  Predkladá: p. Šuba 



  - priložený k zápisnici  

p. starosta – predložená ponuka je najvýhodnejšia a je rozpísaná v priloženom materiále 

p. Miškovič- komisia výstavby doporučuje schváliť v predloženom znení 

Ďalšie dotazy a pripomienky zo strany prítomných neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

   

- Schválenie poradovníka na uvoľnený byt v 27 b.j. 

p. Mládenczová - sociálna komisia navrhuje schváliť poradovník v nasledovnom poradí: 

1. Palušková Lucia 

2. Bartová Ružena 

3. Nagy Zoltán 

4. Bencsik Tibor 

5. Baová Helena 

6. Kováč Ferdinand 

7. Kuczmanová Mária 

8. Tóth Štefan 

9. Laczkó Štefan 

10. Marázová Irena 

p. Molnár – poslanecká frakcia SMK doporučuje tento poradovník schváliť. 

 

P. starosta dal hlasovať o návrhu poradovníka prednesený p. Mládenczovou. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Predaj obecného pozemku pre firmu Prospect, spol. s r.o. Nové Zámky 

p. Miškovič – komisia výstavby doporučuje schváliť v predloženom znení na výstavbu 9 

bytových  jednotiek 

p.Molnár – frakcia doporučuje schváliť v predloženom znení 

Iné pripomienky zo strany prítomných neodzneli. P. starosta dal hlasovať o predloženom 

návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: 10 za 2 proti 

 

- Združenie Nesvadských rybárov – žiadosť o vrátenie finančných prostriedkov 

p. Miškovič – komisia výstavby doporučuje vrátiť vyzbierané finančné prostriedky s použití  

                        na účel uvedený v žiadosti 

Pretože iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Výkup pozemku pri starom vrte 

p. starosta –navrhuje odkúpiť do vlastníctva obce, vlastníci sú ochotní odpredať za 35,-Sk/m2  

p. Kelemen – dokumenty sú vystavené v januári, prečo sa s tým zaoberá až teraz 

p. starosta – z časového nedostatku 

p. Miškovič – komisia výstavby doporučuje  návrh na nákup nehnuteľností prijať 

Iné dotazy zo strany prítomných poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

    

 7. Rozprava a interpelácia: 



Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané vzhľadom na to, že v neverejnej 

časti je potrebné prejednať ešte jeden návrh na ocenenie, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

p. Holková – poďakovanie klubu dôchodcov starostovi a poslancom za umožnenie účasti na 

festivale v Réme,  

p. Becse – doporučuje začať s výstavbou nájomných bytov spolu s ostatnou výstavbou 

p. starosta – žiadosti na výstavbu bytov sa majú podať do februára 2008 a po schválení sa  

môže začať výstavba, ale až v roku 2008 

p. Molnár – v akom stave je ihrisko Slávie 

p. starosta – bývalý nájomca  už postupne vypratáva nájomné priestory, požiadal 

o predlženie nájomnej zmluvy o 1 mesiac 

p. Miškovič – žiada zabezpečiť bezbariérový vstup do športovej haly 

- žiada opravu stánku na trhovisku 

p. starosta – obec sa bude zaoberať s možnosťou realizácie bezbariérového vstupu 

p. Molnár – v akom stave je výmena ochrannej siete  v športovej hale a v akom stave je 

autobus  

p. Miškovič – oprava autobusu by sa mala realizovať v opravovni v Zlíne, urobia cenovú 

ponuku a potom sa rozhodne 

p. starosta- navrhuje prejednať možnosť využitia autobusu formou prenájmu 

p. Mládenczová – na križovatke Jánošíkova je zvalená dopravná tabuľa  

p. Holop S. – navrhuje nazvať postavené nájomné domy v obci  menami význačných 

osobností 

 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta sa opýtal  návrhovej 

komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia z dnešného zasadnutia. 

p. Mládenczová oznámila, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                          a považuje uznesenie z 11. zasadnutia OZ za schválené. 

p. Holková – v neverejnej časti OZ predniesla návrh na udelenie Ďakovného listu OZ  

                       Nesvady pre pani Gizelu Šubovú za dlhoročnú pedagogickú činnosť  

                       v materskej škole z príležitosti jej životného jubilea 70 rokov. 

Nakoľko zo strany poslancov k tomuto návrhu dotazy ani pripomienky zo strany 

poslancov neodzneli, p. starosta doporučil doplniť tento bod do uznesenia z dnešného 

zasadnutia a zároveň dal o ňom aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

     Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 11/2007 

zo dňa 30. 8. 2007. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

    poslancov v predloženom znení. 

B/ s ú h l a s í   

   s vytvorením samostatného strediska pre podnikateľskú činnosť v rámci obce, s názvom 

   „Kúpeľné a rekreačné centrum Nesvady“ v zmysle § 4 ods. 3 pís. j zákona č. 369/1990 Zb. 

    o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a  § 18 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z.z. 

    o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov – za účelom  

    prefinancovania stavby „Geotermálny prieskumný vrt  HGN-1 a Hydrogeologický 

    prieskumný vrt HGP-1“ s termínom od 1. 9. 2007. 

 



II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

plnenie rozpočtu obce Nesvady k 30. 6. 2007 v predloženom znení.  

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce Nesvady za 1. polrok 2007 v predloženom znení. 

 

       IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e                     
1. predloženú správu o hospodárení a činnosti príspevkovej organizácie Verejnoprospešné  

    služby obce Nesvady za I. polrok 2007, 

2. presun finančných prostriedkov v rozpočte VPS Nesvady vo výške 100 tis. Sk  

    z rozpočtovej položky č. 4 – Zimná údržba MK do položky č. 1 – Údržba verejnej zelene. 

 

                                                           V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

správu o hospodárení Miestneho kultúrneho strediska Nesvady za I. polrok 2007. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o stave organizačného zabezpečenia podujatia Nesvadské dni 2007. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

aktualizovaný Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady, 

 

B/ u k l a d á   dopracovať Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady 

     v zmysle odznelých pripomienok poslancov. 

      Zodpovedný: Ing. Ján Luca, prednosta OcÚ 

      Termín: 30. september 2007 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch    

A/  s c h v a ľ u j e     

     finančné prostriedky vo výške 129 419,- Sk na dodávku a montáž elektrickej požiarnej 

     signalizácie pre Športhotel v Nesvadoch, v zmysle predloženého rozpočtu zo dňa 

     09.08.2007, 

B/  u k l a d á 

    schválené finančné prostriedky vo výške  129 419,- Sk zapracovať do II. zmeny rozpočtu 

    obce Nesvady na rok 2007. 

                                                                            Zodpovedná : p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

 



IX. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

z dôvodu uvoľnenia bytu č. 21 v budove 27 b. j.  na Športovej ulici č. 4, návrh poradovníka 

žiadateľov o pridelenie tohto bytu takto: 

 

Poradie       Priezvisko a meno Bydlisko 

 1. Palušková Lucia  Sliač, Rybárska 30 

 2. Bartová Ružena Nesvady, Hviezdoslavova 3 

 3.       Nagy Zoltán Nesvady, Nová 60 

 4.      Bencsik Tibor Nesvady, Jarková 11 

 5. Baová Helena    Nesvady, Záhradná 20 

 6. Kováč Ferdinand Nesvady, Gútska 11 

 7. Kuczmanová Mária Nesvady, Bajčská 11 

 8. Tóth Štefan Nové Zámky, Andovská 85 

 9. Laczkó Štefan Nesvady, Nitriansky rad 14 

10. Marázová Irena       Nesvady, Kalinčiakova 13 

 

X. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

predaj pozemku parc.č. 58/8 ostatné plochy o výmere 306 m2 z majetku obce Nesvady, ktorý bol 

odčlenený geometrickým plánom č. 43 208 550-65/2007 z pôvodných pozemkov parc. č. 49/1 ostatné 

plochy o výmere 2 1742 m2 a parc. č. 58/1 ostatné plochy o výmere 8707 m2 vedených v k.ú. Nesvady 

na LV č. 2462 pre : 

firmu PROSPECT, spol. s  r.o.,  so sídlom  J. Simora 5 , 940 01 Nové Zámky, IČO 34 107 100, 

zastúpenú jej štatutárnym orgánom, konateľom  spoločnosti : Ing. Alexander Volšík, trvale bytom 

Andovce č. 203. 

Predaj pozemku parc. č. 58/8 sa schvaľuje za predajnú cenu 150,-Sk/m2 , t.j. za 45 900,- Sk, za 

nasledovných podmienok : 

1./ Za účelom výstavby navrhovanej investície - Bytový dom 9 b.j. na parc. č. 58/8 v k.ú. Nesvady 

   starosta obce v mene obce Nesvady podpíše s budúcim kupujúcim Zmluvu o budúcej kúpnej 

   zmluve,  kde bude zakotvené právo výstavby pre vyššie uvedený bytový dom. 

2./ Pri podpise zmluvy o budúcej kúpnej zmluve budúci kupujúci zaplatí na účet obce , alebo do 

    pokladne obce zálohu na kúpnu cenu vo výške kúpnej ceny pozemku. 

 

3./ V zmluve o budúcej kúpnej zmluve sa zakotví povinnosť obce Nesvady previesť pozemok do 

   vlastníctva budúceho kupujúceho riadnou kúpnou zmluvou, ktorá sa podpíše do 14 dní po dokončení 

   prvých dvoch podlaží hrubej stavby, ak táto bude realizovaná v zmysle platného stavebného  

   povolenia v termínoch dohodnutých v zmluve. 

4./ Všetky inžinierske siete /prístupová cesta, odstavné plochy, elektrika, plyn, voda, kanalizácia, 

   telefón/ potrebné pre Bytový dom 9 b.j. budú vybudované na náklady budúceho kupujúceho – 

   investora stavby s podmienkou, že prístupová cesta a odstavné plochy vybudované na pozemkoch vo 

   vlastníctve obce budú odpredané do majetku obce Nesvady za symbolickú 1,- Sk do 14 dní po 

   kolaudácii stavby. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 40 500,- Sk vybraných obcou ako poplatky 

z rybárskych lístkov za rok 2007 pre Združenie Nesvadských rybárov, Máchova 10, Nesvady 

na zakúpenie násadových rýb pre jesenné zarybnenie štrkoviska v lokalite Pethágó. 



XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

     informatívnu   správu   starostu  obce o  výkupe   pozemku  nachádzajúceho  sa  pri  starom   

     termálnom vrte do  vlastníctva  obce Nesvady, 

B/ s c h v a ľ u j e   

     kúpu pozemku orná pôda v katastri územia obce Nesvady  a to    

     novovytvorenú   parcelu  č. 7640/2   o  výmere  2005 m2  na základe geometrického plánu   

     číslo   35974672-18/2007   zo   dňa   17. 01. 2007    vyhotoveného  geodetickou 

     kanceláriou  MHLGEO s.r.o.  Komárno, ktorý pozemok bol  vytvorený z pôvodnej parc.  

     č. 7648/5 -  orná pôda o výmere 3733 m2, vedená na LV č. 2636 v k.ú. Nesvady. 

     Všetky  náklady  spojené  s  kúpou  predmetného  pozemku  vrátane  poplatku  za vklad do    

     katastra nehnuteľností hradí kupujúci.      

C/ s ú h l a s í  s kúpnou  cenou vo výške  35,- Sk/m2.  

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

d o p l ň u j e  uznesenie OZ Nesvady zo dňa 26. 7. 2007 č. 10/2007 bod IV. C-1.  

nasledovne:  

k/ pani Gizelu Šubovú za dlhoročnú pedagogickú prácu ako učiteľka v materskej škole. 

Ocenenie sa jej udeľuje z príležitosti jej životného jubilea. 
 

 

 

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 11. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Zoltán Molnár 

    Ing. Juraj Miškovič 

 

Zapísala: Eva Bryndzová 

 

 

 

 

   

 

 

 

 


